

致各屬會及會員:

賽馬會石門賽艇中心臨時辦公室

由於沙田賽艇中心將進行為期約兩年的擴建工程·沙田賽艇中心的辦公室已於 2021 年 5 月 20 日暫停服務直至另行通知·而設於賽馬會石門賽艇中心 (地址:沙田安景街 27 號) 的臨時辦公室·現已啟用。如需辦理報名手續、其他行政程序及查詢·請移玉步到賽馬會石門賽艇中心辦理·對各位造成任何不便·我們謹此致歉。

如對上述事宜有任何問題或查詢‧請致電 2699-7267 與賽協職員林先生聯絡。

ANNIH ANNIH

感謝您的關注。

中國香港賽艇協會 2021年5月21日

21 May 2021

Dear All affiliated Clubs and Members,

Jockey Club Shek Mun Rowing Centre Temporary General Office

The Shatin Rowing Centre Extension Project will undergo a 2 years Extension Project. Hence, starting from **20 May 2021**, the General Office of STRC would be closed until further notice. Meanwhile, the Temporary General Office located at **Jockey Club Shek Mun Rowing Centre (Address: No. 27 On King Street, Sha Tin. N.T)** is now in operation. For any course application, administration procedure and general enquiries, please proceed to the **Jockey Club Shek Mun Rowing Centre.** We apologize for any inconvenience that might have caused.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our staff, Mr. Kevin Lam at 2699-7267.

Thank you for your attention.

Hong Kong, China Rowing Association